
ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

HOTĂRÂRE 
 privind aprobarea modificării REGULAMENTULUI PESCUITULUI ÎN BĂLŢILE DIN 

ORAŞUL JIMBOLIA aflate în administrarea S.C. PEISAJ HOSTA S.R.L. 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia ; 
Văzând referatul nr. 5654 din 23.05.2019 al Serviciului Administraţie Publică Locală, Integrare 

Europeană, 
Relaţii Internaţionale, Relaţii Publice prin care se propune aprobarea modificării REGULAMENTULUI 
PESCUITULUI ÎN BĂLŢILE DIN ORAŞUL JIMBOLIA aflate în administrarea S.C. PEISAJ HOSTA S.R.L.; 

Ţinând cont că a fost îndeplinită procedura reglementată de prevederile Legii nr. 52/2003 privind 
transparenţa decizională în administraţia publică; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (2) lit. „d” şi alin. (6) lit. „a” pct. 9, alin. (9) şi art. 45 din Legea nr. 
215/2001 privind administraţia  publică locală, republicată şi actualizată; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se aprobă modificarea art. 8 şi art. 29 din anexa REGULAMENTULUI PESCUITULUI ÎN 

BĂLŢILE DIN ORAŞUL JIMBOLIA aflate în administrarea S.C. PEISAJ HOSTA S.R.L., astfel: 
I.  Art. 8 se modifică şi va avea următorul conţinut:  “Parcarea maşinilor lângă luciul apei este 
interzisă. Maşinile se vor parca lângă drumurile de acces, la 20 m de luciul apei. 

 Nerespectarea acestei prevederi se sancţionează cu amendă de la 100 la 500 lei.’’ 
II.  Art. 29 se modifică şi va avea următorul conţinut:  “În teritoriul administrat de S.C. 

PEISAJ HOSTA S.R.L. este interzisă: 
      -  poluarea fonică prin ambalarea motoarelor de orice fel sau ascultarea muzicii într-un mod 
care  deranjează; 
     -  accesul căruţelor, al tractoarelor, al camioanelor şi utilajelor; Fac excepţie mijloacele de 
transport şi utilajele aparţinând S.C. PEISAJ HOSTA S.R.L. şi ale altor agenţi economici care 
execută lucrări în perimetrul administrat de S.C. PEISAJ HOSTA S.R.L. 
    -  deplasarea mopedelor, autoturismelor şi a altor mijloace de transport cu viteze care 
depăşesc limita  maximă admisă, prin aceasta punându-se în pericol siguranţa cetăţenilor. 

     Nerespectarea acestei prevederi se sancţionează cu amendă de la 100 la 500 lei. ’ ’ 
 

Art. 2. – Celelalte articole ale regulamentului rămân neschimbate. 
 
Art. 3. – Prezenta hotărâre se comunică : 

- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu  şi contencios 
administrativ al Instituţiei Prefectului – judeţul Timiş; 
- Compartimentului administraţie publică locală; 
- S.C. Peisaj Hosta SRL; 
- cetăţenilor prin afişare. 

 
Nr.    97         din 27 iunie 2019                                PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ , 

                              Crăciun Laurenţiu Sebastian 
                                       CONTRASEMNEAZĂ 
        SECRETAR, 
         Niţoi Ionel 
 
 
 



 
 
ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 

HOTĂRÂRE 
privind aprobarea modificării Regulamentului-cadru de organizare şi funcţionare a 
serviciului social cu cazare Căminul pentru Persoane Vârstnice Jimbolia 

 
Consiliul local  al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr. 6792 din  19.06.2019 al Serviciului Public de Asistenţă  

Socială (S.P.A.S.) care solicită adoptarea unei hotărâri de modificare a Regulamentului-cadru de 
organizare şi funcţionare a serviciului social cu cazare Căminul pentru Persoane Vârstnice Jimbolia; 

Având în vedere prevederile  Legii nr. 292/2011 privind asisteţa socială şi H.G. nr. 867/2015 
pentru aprobarea Nomenclatorului serviciilor sociale, precum şi a regulamentelor-cadru de organizare 
şi funcţionare a serviciilor sociale; 

În temeiul  prevederilor art. 36 alin. (2) lit. „d”, alin. (6) lit.”a”, pct. 2, art. 45 şi art. 115 alin. (1) 
lit. „b” din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se aprobă modificarea Regulamentului-cadru de organizare şi funcţionare a serviciului 

social cu cazare Căminul pentru Persoane Vârstnice Jimbolia, conform anexei care face parte integrantă 
din prezenta hotărâre. 
 
 Art. 2. – Cu data prezentei se abrogă Hotărârea Consiliului Local Jimbolia nr. 232/23.11.2017 . 
 

Art. 3. – Prezenta hotărâre se comunică: 
- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 

contencios administrativ al  Instituţiei Prefectului – judeţul Timiş; 
-    Serviciului administraţie publică locală; 
-    Serviciului Public de Asistenţă Socială; 
-    Căminului pentru persoane vârstnice Jimbolia; 
-    Compartimentelor de specialitate interesate. 
 
 

Nr. 98       din 27 iunie 2019  
                                                                       PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ 

                                                                                     Crăciun Laurenţiu Sebastian 
       

CONTRASEMNEAZ Ă, 
                    SECRETAR, 
                                         Niţoi Ionel                   
       
 
 
 



 
 
 
 
ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 

HOTĂRÂRE 
privind aprobarea Organigramei şi Statului de funcţii  pe anul 2019, personal 
contractual, ale Căminului pentru persoane vârstnice Jimbolia 
 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia; 

Văzând referatul nr. 6578 din 18.06.2019 al Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse 
umane prin care se propune aprobarea Organigramei şi Statului de funcţii  pe anul 2019, personal 
contractual, ale Căminului pentru persoane vârstnice Jimbolia; 

În conformitate cu H.G. nr. 867/2015 pentru aprobarea Nomenclatorului serviciilor sociale, 
precum şi a regulamentelor-cadru de organizare şi funcţionare a serviciilor sociale; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (2) lit.”d”, alin. (2) lit.”d”, alin (6) lit. „a” şi, art. 45 din 
Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 

 

HOTĂRĂŞTE 
 

Art. 1. – Se aprobă Organigrama şi Statul de funcţii ale Căminului pentru persoane vârstnice 
Jimbolia pentru anul 2019, personal contractual,  conform anexelor 1 şi 2 care fac parte integrantă din 
prezenta hotărâre. 

Art. 2. – Cu data prezentei, Hotărârea Consiliului Local Jimbolia nr. 63 din 24.04.2019, se 
abrogă. 

Art. 3. – Prezenta hotărâre se comunică : 
Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi contencios 
administrativ al Instituţiei Prefectului - judeţul Timiş ; 
Compartimentului administraţie publică locală; 
Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse umane; 
Căminului pentru Persoane Vârstnice Jimbolia. 

 
 
Nr.   99     din 27 iunie 2019                                        PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ  
                            Crăciun Laurenţiu Sebastian 
    
 
      CONTRASEMNEAZĂ 
    SECRETAR, 
     Niţoi Ionel 
 



 
ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 

HOTĂRÂRE 
privind aprobarea mutării Serviciului Public de Asistenţă Socială din cadrul Primăriei 
oraşului Jimbolia, de la adresa str. Tudor Vladimirescu, nr. 81, Jimbolia la adresa str. 
Victor Babeş, nr. 13 Jimbolia 
 
Consiliul local  al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr. 6793 din  20.06.2019 al Serviciului Public de Asistenţă  

Socială (S.P.A.S.) care solicită adoptarea unei hotărâri privind  aprobarea mutării Serviciului Public de 
Asistenţă Socială din cadrul Primăriei oraşului Jimbolia, de la adresa str. Tudor Vladimirescu, nr. 81, 
Jimbolia la adresa str. Victor Babeş, nr. 13 Jimbolia; 

Având în vedere prevederile Legii nr. 292 din 20.12.2011 a asistenţei sociale şi a Legii nr. 161 
din 19.04.2003 privind unele măsuri pentru asigurarea transparenţei în exercitarea demnităţilor publice, 
a funcţiilor publice şi în mediul de afaceri, prevenirea şi sancţionarea corupţiei; 

Ţinând cont de prevederile Anexei nr. 2 din Hotărârea nr. 797 din 08.11.2017 pentru aprobarea 
regulamentelor-cadru de organizare şi funcţionare ale serviciilor publice de asistenţă social şi a 
structurii orientative de personal şi Anexei nr. 3 din Hotărârea Consiliului Local Jimbolia nr. 84 din 
30.05.2019 privind aprobarea modificării şi completării Organigramei şi Statelor de funcţii pe anul 
2019 la Primăria Oraşului Jimbolia; 

În temeiul  prevederilor art. 36 alin. (2) lit. „d”, alin. (6) lit.”a”, pct. 2, art. 45 şi art. 115 alin. (1) 
lit. „b” din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se aprobă mutarea Serviciului Public de Asistenţă Socială din cadrul 

Primăriei oraşului Jimbolia, de la adresa str. Tudor Vladimirescu, nr. 81, Jimbolia la adresa str. Victor 
Babeş, nr. 13 Jimbolia. 
 

Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică: 
- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 

contencios administrativ al  Instituţiei Prefectului – judeţul Timiş; 
-     Serviciului administraţie publică locală; 
-     Serviciului Public de Asistenţă Socială; 
-     Compartimentelor de specialitate interesate. 
 
 

Nr.  100        din 27 iunie 2019 
                                                                           PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ 

                                                                                         Crăciun Laurenţiu Sebastian 
       

CONTRASEMNEAZ Ă, 
                    SECRETAR, 
                                         Niţoi Ionel                   
   



 
     
 
ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 

HOTĂRÂRE 
privind aprobarea Strategiei locale de dezvoltare a serviciilor sociale 2019-2024 
 
Consiliul local  al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr. 6903 din  23.06.2019 al Serviciului Public de Asistenţă  

Socială (S.P.A.S.) care solicită adoptarea unei hotărâri privind  aprobarea Strategiei locale de dezvoltare 
a serviciilor sociale 2019-2024; 

Având în vedere prevederile Legii nr. 292 din 20.12.2011 a asistenţei sociale şi a Anexei nr. 2 
din H.G. nr. 797/2017 privind Regulamentul de organizare şi funcţionare al direcţiei de asistenţă socială 
organizate în subordinea consiliilor locale ale municipiilor şi oraşelor; 

Ţinând cont că a fost îndeplinită procedura reglementată de prevederile Legii nr. 52/2003 privind 
transparenţa decizională în administraţia publică; 

În temeiul  prevederilor art. 36 alin. (2) lit. „d”, alin. (6) lit.”a”, pct. 2, art. 45 şi art. 115 alin. (1) 
lit. „b” din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se aprobă Strategia locală de dezvoltare a serviciilor sociale 2019-2024, conform 

anexei care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 
Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică: 

- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 
contencios administrativ al  Instituţiei Prefectului – judeţul Timiş; 

-     Serviciului administraţie publică locală; 
-     Serviciului Public de Asistenţă Socială; 
-     Compartimentelor de specialitate interesate. 
 
 

Nr.  101        din 27 iunie 2019 
                                                                           PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ 

                                                                                         Crăciun Laurenţiu Sebastian 
       

CONTRASEMNEAZ Ă, 
                    SECRETAR, 
                                         Niţoi Ionel                   
       
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 

HOTĂRÂRE  
privind aprobarea procesului verbal întocmit cu ocazia încheierii  
acţiunii de casare, valorificare şi distrugere a obiectelor de inventar, a materialelor 
şi a mijloacelor fixe uzate la Primăria oraşului Jimbolia 

 
 

Consiliul local  al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr. 6827 din  20.06.2019 al serviciului buget, contabilitate, resurse 

umane prin care se propune  aprobarea procesului verbal întocmit cu ocazia încheierii acţiunii 
de casare, valorificare şi distrugere a obiectelor de inventar, a materialelor şi a mijloacelor fixe 
uzate la Primăria oraşului Jimbolia; 

Ţinând cont de prevederile Legii nr. 82/1991, Hotărârii de Guvern nr. 909/1997, 
Ordonanţelor de Guvern nr. 54/1997 şi nr. 112/2000; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (9), art. 45 şi art. 115 alin. (1) lit. „b” din Legea 
administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 
 

HOTĂRĂŞTE 
 

Art. 1. – Se aprobă procesul verbal întocmit cu ocazia încheierii acţiunii de casare, 
valorificare şi distrugere a obiectelor de inventar, a materialelor şi a mijloacelor fixe uzate,  la 
Primăria oraşului Jimbolia, conform anexei care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

 
 Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică: 

- Serviciului controlul legalităţii, a aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 
contencios administrativ al  Instituţiei Prefectului – judeţul Timiş; 
- Compartimentului administraţie publică locală; 
- Serviciului buget, contabilitate; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 

 
Nr.   102         din 27 iunie 2019                        PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ 
          Crăciun Laurenţiu Sebastian  
         

CONTRASEMNEAZĂ, 
                    SECRETAR, 
                                         Niţoi Ionel                 
        



ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

HOTĂRÂRE 
privind însuşirea raportului de evaluare pentru terenul concesionat, propus spre  

vânzare, situat în domeniul privat al oraşului Jimbolia, str. Corneliu Coposu nr. 45, în 
suprafaţă de   

300 mp 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia,  
Văzând referatul 6865 din 21.06.2019 al Serviciului Urbanism prin care se propune însuşirea de către 
Consiliul Local a raportului de evaluare a terenului concesionat, propus spre vânzare,situat în 
intravilanul oraşului Jimbolia, str. Corneliu Coposu nr. 45, în suprafaţă de 300 mp ce urmează a fi 
vândut concesionarului, fără licitaţie publică, conform raportului de evaluare întocmit de către S.C. 
TOP SKY VALUATION S.R.L., teren ce aparţine domeniului privat al oraşului şi nu a fost 
revendicat de foştii proprietari;  
  În temeiul prevederilor art. 36 alin. (5) lit. ”b”, alin. (9), art. 123 alin (3) şi art. 45 din Legea 
administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată şi actualizată; 
 

HOTĂRĂŞTE 
 

Art. 1. – Se însuşeşte raportul de evaluare pentru terenul concesionat, situat în intravilanul 
oraşului Jimbolia, ce urmează a  fi vândut concesionarului, după cum urmează: 

 
Nr.
crt. 

Numele şi 
prenumele  

concesiona-
rului 

 

Adresa 
terenului 

Nr. 
CF 

Nr. 
topo 

Data 
întocmirii rap. 

de eval. 
întocmit de 
S.C. TOP 

SKY 
VALUATIO

N S.R.L 

 
Zona de 
încadrare 

a 
terenului  

      
 
 

Supraf.  
teren  
pentru  
vânzare 

(mp) 

Valoarea 
terenului    (lei) 

fără TVA  
Obiectul 

Contractul
ui 

1. TÎRŢĂU 
TIBERIU 

Jimbolia, 
str. 

Corneliu 
Coposu 
Locuinţă 

P+M 

 
41819 
(vechi 
20050) 

 
401819 

 
18.06.2019 

 
D 

 
300 

 
8.270 lei(27,56 

lei/mp 
echivalent 5,83 

euro/mp) 

 
Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică : 

- Serviciul controlul legalităţii, aplicarii actelor cu caracter compensatoriu şi 
contencios administrativ al Instituţiei Prefectului – judeţul Timiş; 

- Serviciului Administraţie Publică Locală; 
- Serviciului Urbanism şi amenajarea teritoriului; 
- Serviciului Impozite şi Taxe Locale; 

Compartimentelor de specialitate interesate. 
  Nr.  103      din 27 iunie 2019                                                   PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, 

                                              Crăciun Laurenţiu-Sebastian 
CONTRASEMNEAZĂ, 

            SECRETAR, 
            Niţoi Ionel 



 
ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 
 
 

HOTĂRÂRE 
privind vânzarea, fără licitaţie publică, a terenului concesionat, situat în Jimbolia, str. Corneliu 
Coposu, nr. 45, în suprafaţă de 300 mp 

 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia,  
Văzând referatul nr. 5387 din 21.06.2019  al Serviciului Urbanism şi amenajarea teritoriului, 

întocmit în baza cererii înaintată de numitul Tîrţău Tiberiu, în calitate de concesionar al terenului  prin care se 
propune vânzarea, fără licitaţie publică, a suprafeţei de 300 mp cu preţul de 8.270 lei, conform raportului de 
evaluare întocmit de S.C. TOP SKY VALUATION S.R.L, la data de 18.06.2019, la care se va adăuga TVA; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (5) lit. ”b”, art. 123 alin. (3) şi  art. 45 din Legea administraţiei 
publice locale nr. 215/2001 republicată şi actualizată; 

 

HOTĂRĂŞTE 
 

Art. 1. – Se aprobă vânzarea, fără licitaţie publică, către d-l Tîrţău Tiberiu,  a suprafeţei de teren 
de 300  mp, situată în Jimbolia, str. Corneliu Coposu, înscrisă în CF nr. 401819 (CF vechi 20050), nr. topo. 
401819. 

Art. 2. – Preţul de vânzare al terenului prevăzut la art. 1 este de 8.270 lei, la care se adaugă TVA,  
şi a fost stabilit conform raportului de evaluare întocmit de S.C. TOP SKY VALUATION S.R.L, la data de 
18.06.2019. 

Preţul stabilit conform raportului de evaluare nu conţine TVA. 
Art. 3. – În baza hotărârii, Primăria oraşului Jimbolia, va întocmi contractul de vânzare-

cumpărare, pentru terenul ce se vinde concesionarului terenului. 
Art. 4. – Prezenta hotărâre se comunică : 

                                                  -    Serviciului pentru controlul legalităţii, aplicării actelor   cu caracter reparatoriu şi 
contencios administrativ al Instituţiei Prefectului – judeţul Timiş; 

                               -     Compartimentului administraţie publică locală ; 
                               -     Serviciului urbanism şi amenajarea teritoriului; 
         -     d-lui Tîrţău Tiberiu. 
 
  Nr.  104      din 27 iunie 2019                          PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, 
       Crăciun Laurenţiu Sebastian 

  
                       CONTRASEMNEAZĂ, 
   SECRETAR, 
               Niţoi Ionel 
 
 
 
 
 
 
 



 
ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

HOTĂRÂRE 
privind însuşirea raportului de evaluare pentru imobilul situat în Jimbolia, str. Ion Vidu, 
nr. 70, propus spre vânzare în baza Legii 112/1995 

 
Consiliul local al oraşului Jimbolia,  
Văzând referatul nr.  6992 din 24.06.2019 al Serviciului impozite și taxe locale prin care se 

propune însuşirea de către Consiliul local a raportului de evaluare pentru imobilul situat în Jimbolia, 
str. Ion Vidu, nr. 70, propus spre vânzare în baza Legii 112/1995,  întocmit de S.C. SauroCad S.R.L.;  
 În temeiul prevederilor art. 36 alin. (2) lit.”c”, alin. (5) lit. „b”, art.123 alin. (3) şi art. 45 din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată şi actualizată ; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se însuşeşte raportul de evaluare pentru imobilul situat în Jimbolia, str. Lorena, nr. 6, 

ap. 3, propus spre vânzare în baza Legii 112/1995, după cum urmează: 

 
 
Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică : 

- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 
contencios administrativ a Instituţiei Prefectului-  judeţul Timiş ; 

- Compartimentului  administraţie publică locală; 
- Serviciului impozite și taxe locale; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 
 

Nr.  105           din 27 iunie 2019                         PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                
                                                                                                      Crăciun Laurenţiu Sebastian                              

 
                                                CONTRASEMNEAZ Ă, 
            SECRETAR, 
          Niţoi Ionel 
 
 
 
 

Nr.
crt. 

Numele și 
prenumele 

solicitantului 

Adresa 
imobilului 

Nr. CF. 
 

Nr. 
cadastral 

Numărul și 
data raportului 

de evaluare  
întocmit de 

S.C.SauroCad 
S.R.L. 

Suprafața 
clădirii de 
locuit și 

dependințe 
(mp.) 

Suprafaţa 
clădirii 
Anexe  
(mp) 

Valoarea 
clădirii 

fără TVA 
 

(lei) 

1 Boţ Mărie str. Ion 
Vidu, nr. 

70 

406222 406222-
C1 

2432 din 
24.05.2019 

48,30 9,80 9.770 



 
 
ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

HOTĂRÂRE 
privind trecerea gratuit ă în proprietate a terenului aferent imobilului situat în 
oraşul Jimbolia, str. Calea Timişorii, nr. 29, ap. 5, cuprins în C.F. nr. 400142-C1-
U11, nr. cadastral 400142-C1-U11 Jimbolia,  cumpărat în baza Legii nr. 112/1995 
 

Consiliul local al oraşului Jimbolia; 
Văzând referatul nr. 6994 din  24.06.2019 al Serviciului impozite şi taxe locale prin care se 

propune trecerea gratuită în proprietate a terenului aferent imobilului din oraşul Jimbolia str. Calea 
Timişorii, nr. 29, ap. 5, cuprins în C.F. nr. 400142-C1-U11, nr. cadastral 400142-C1-U11 Jimbolia,  
cumpărat în baza Legii nr. 112/1995; 

Ţinând cont de prevederile  Legii nr. 112/1995 pentru reglementarea situației juridice a unor 
imobile cu destinația de locuințe, trecute în proprietatea statului; 

Având în vedere Hotărârea Consiliului Local Jimbolia nr. 101 din 20.03.2001 privind trecerea 
gratuită în proprietate a terenului aferent locuinţelor proprietarilor imobilelor cumpărate în baza Legii 
nr. 112/1995; 

În temeiul prevederilor art. 36 alin. (2) lit.c, alin. (9) şi art. 45 din Legea administraţiei publice 
locale  nr. 215/2001, republicată şi republicată; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se aprobă trecerea gratuită în proprietatea numitei Stoicu Ecaterina a terenului 

aferent imobilului situat în Jimbolia, str. Calea Timişorii, nr. 29, ap.5, cuprins în C.F. nr. 400142-C1-
U11, nr. cadastral 400142-C1-U11 Jimbolia,  cumpărat în baza Legii nr. 112/1995, în suprafaţă de 134 
mp. 

Art. 2. – Consiliul Local Jimbolia îşi rezervă dreptul de servitute de trecere asupra terenului 
prevăzut la art. 1, în măsura în care diferenţa de teren din parcelă este un loc înfundat, iar proprietarul 
casei şi al terenului obţinut  conform prezentei hotărâri renunţă, în orice fel, la folosirea diferenţei de 
teren menţionat. Terenul poate fi închiriat, concesionat, vândut altor persoane, la solicitare, în condiţiile 
legii. De asemenea, poate fi folosit în orice fel pentru interesul public. 

Art. 3. – Prezenta hotărâre se comunică : 
- Serviciului verificarea legalităţii actelor, a aplicării actelor normative şi contencios 

administrativ al Instituţiei Prefectului - judeţul Timiş; 
- Compartimentului   administraţie publică locală ; 
- Serviciului  impozite şi taxe locale; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 

 
Nr.   106    din  27 iunie 2019                                                   PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                  

                                                                 Crăciun Laurenţiu Sebastian 
                            
                           CONTRASEMNEZĂ, 
   SECRETAR, 
      Ionel Niţoi 
 



 
ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

HOTĂRÂRE 
privind însuşirea raportului de evaluare pentru imobilul situat în Jimbolia, str. Gheorghe 
Doja, nr. 56, ap. 4, propus spre vânzare în baza Legii 112/1995 

 
Consiliul local al oraşului Jimbolia,  
Văzând referatul nr.  6993 din 24.06.2019 al Serviciului impozite și taxe locale prin care se 

propune însuşirea de către Consiliul local a raportului de evaluare pentru imobilul situat în Jimbolia, 
Gheorghe Doja, nr. 56, ap. 4, propus spre vânzare în baza Legii 112/1995,  întocmit de S.C.SauroCad 
S.R.L.;  
 În temeiul prevederilor art. 36 alin. (2) lit.”c”, alin. (5) lit. „b”, art.123 alin. (3) şi art. 45 din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată şi actualizată ; 

 
HOTĂRĂŞTE 

 
Art. 1. – Se însuşeşte raportul de evaluare pentru imobilul situat în Jimbolia, str. Gheorghe 

Doja, nr. 56, ap. 4, propus spre vânzare în baza Legii 112/1995, după cum urmează: 

 
 
Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică : 

- Serviciului controlul legalităţii, aplicării actelor cu caracter reparatoriu şi 
contencios administrativ a Instituţiei Prefectului-  judeţul Timiş ; 

- Compartimentului  administraţie publică locală; 
- Serviciului impozite și taxe locale; 
- Compartimentelor de specialitate interesate. 
 

Nr.  107    din 27 iunie 2019                         PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                 
                                                                                                      Crăciun Laurenţiu Sebastian                              

                                                CONTRASEMNEAZ Ă, 
            SECRETAR, 
     Niţoi Ionel 
 
 

Nr.
crt. 

Numele și 
prenumele 

solicitantulu
i 

Adresa 
imobilului 

Nr. CF. 
 

Nr. 
cadastral 

Numărul și 
data 

raportului de 
evaluare  

întocmit de  
S.C.SauroCad 

S.R.L. 

Suprafața 
clădirii de 
locuit și 

dependințe 
(mp.) 

Suprafaţa 
clădirii 
Anexe 
(mp) 

Valoarea 
clădirii 

fără TVA 
 

(lei) 

1 Sabău 
Zoltan 

Str. 
Gheorghe 
Doja, nr. 
56, ap. 4 

401745
-C1-U2 

2819/IV 2429 din 
20.05.2019 

77,91 2 17.720 



ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA   
 

HOTĂRÂRE 
privind rectificarea bugetului institu ţiilor publice finan ţate din venituri 

proprii şi subvenţii din bugetul local pe anul 2019 
 
 Consiliul local al oraşului Jimbolia ; 

Văzând referatul nr. 6953 din 25.06.2019 al Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse umane prin care 
se propune rectificarea bugetului instituţiilor publice finanţate din venituri proprii şi subvenţii din bugetul local pe anul 
2019; 
 Tinând cont de prevederile Legii nr. 273/2006 privind finanţele publice locale cu modificările şi 
completările ulterioare; 
 În temeiul prevederilor art. 36 alin. (4) lit. ”a” şi  art. 45 din Legea administraţiei publice locale nr. 
215/2001, republicată şi actualizată; 
 

HOTĂRĂŞTE 
 
Art. 1. – Se rectifică bugetul instituţiilor publice finanţate din venituri proprii şi subvenţii din bugetul 

local pe anul 2019, după cum urmează:            
                                                                                                                    -mii lei- 

         COD         TRIM.II 
VENITURI-TOTAL                          - 13,00 
1.Venituri din contractele încheiate cu direcţiile de sănătate 
    publică din sume alocate de la bugetul de stat   331030   47,00 
2. Venituri din contractele încheiate cu direcţiile de sănătate 
   publică din sume alocate din veniturile proprii ale Ministerului 
   Sănătăţii        331031            - 60,00 
 
CHELTUIELI-TOTAL                          - 13,00 
1. Sănătate        6610  - 13,00 
 - bunuri şi servicii      661020 - 13,00 
  
  

Art. 2. – Prezenta hotărâre se comunică : 
- Serviciului pentru verificarea legalităţii actelor, a aplicării actelor normative şi 

contencios administrativ al Instituţiei Prefectului -  judeţul Timiş ; 
- Serviciului administraţie publică locală, integrare europeană, relaţii internaţionale, 

relaţii publice ; 
- Serviciului buget, contabilitate, patrimoniu, resurse umane; 
-     DGFP Timiş; 
-      Compartimentelor de specialitate interesate. 

 
         Nr.    108       din 27 iunie 2019                                       PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ 
                                    Crăciun Laurenţiu Sebastian 
                                   CONTRASEMNEAZ Ă, 
                                         SECRETAR 
                                          Niţoi Ionel  
 
 
 



ROMÂNIA – JUDE ŢUL TIMI Ş 
CONSILIUL LOCAL AL ORA ŞULUI JIMBOLIA 
 

PROCES VERBAL 
încheiat astăzi 27 iunie 2019 în  şedinţa ordinară a Consiliului Local al oraşului Jimbolia. 

 
    Preşedinte de  şedinţă: d-l Crăciun Laurenţiu-Sebastian. 

Din cei 16 consilieri în funcţie sunt prezenţi 16. 
Din partea executivului participă: d-l Niţoi Ionel-secretar şi d-l Postelnicu Darius Adrian-primar. 
Din partea Căminului  pentru Persoane  vârstnice  Jimbolia participă: d-l Bucur Eugen; 
Şedinţa ordinară a fost convocată prin Dispoziţia Primarului nr.  300  din 20.06.2019. 

ORDINE DE ZI 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării REGULAMENTULUI PESCUITULUI ÎN BĂLŢILE 
DIN ORAŞUL JIMBOLIA aflate în administrarea S.C. PEISAJ HOSTA S.R.L. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării REGULAMENTULUI–CADRU de organizare și 
funcționare a Serviciului Social cu cazare Căminul pentru Persoane Vârstnice Jimbolia. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi Statului de funcţii  pe anul 2019, personal 
contractual, ale Căminului pentru persoane vârstnice Jimbolia. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea mutării Serviciului Public de Asistență Socială din cadrul Primăriei 
orașului Jimbolia, de la adresa str.Tudor Vladimirescu, nr.81, Jimbolia la adresa str. Victor Babeș, nr.13, 
Jimbolia. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategie locală de dezvoltare a serviciilor sociale.  
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal întocmit cu ocazia încheierii acţiunii de casare, 

valorificare şi distrugere a obiectelor de inventar, a materialelor şi a mijloacelor fixe uzate la Primăria 
oraşului Jimbolia. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării tarifelor practicate de către  ASOCIEREA SC 
BRAI-CATA SRL-SC LIBRO EVENTS SRL  în raport cu utilizatorii serviciului de salubrizare pentru 
activitatea de colectare și transport al deșeurilor municipale desfășurată în Zona 2 a județului Timiș, 
în baza contractului de delegare prin concesiune a activității de colectare și transport a deșeurilor nr. 
1791/28.09.2017. 

8. Proiect de hotărâre privind însuşirea raportului de evaluare pentru terenul concesionat, propus spre 
vânzare, situat în intravilanul oraşului Jimbolia, str. Corneliu Coposu, nr. 45, în suprafaţă de  300 mp. 

9. Proiect de hotărâre privind vânzarea, fără licitaţie publică, a terenului concesionat, situat în Jimbolia, str. 
Corneliu Coposu, nr. 45, în suprafaţă de  300 mp. 

10. Proiect de hotărâre privind însuşirea raportului de evaluare pentru imobilul situat în Jimbolia, str. Ion Vidu, 
nr. 70, propus spre vânzare în baza Legii 112/1995. 

11. Proiect de hotărâre privind trecerea gratuită în proprietate a terenului aferent imobilului situat în oraşul 
Jimbolia, str. Calea Timişorii, nr. 29, cuprins în C.F. colectiv nr. 400142 Jimbolia, C.F. ind. nr. 400142-C1-
U1 Jimbolia,  nr. topo. 1699, cumpărat în baza Legii nr. 112/1995. 

12. Probleme ale comisiilor de specialitate. 
13. Probleme ale Primăriei.  
14. Diverse.           

PLUS LA ORDINEA DE ZI 
1. Proiect de hotărâre privind însuşirea raportului de evaluare pentru imobilul situat în Jimbolia, str. 

Gheorghe Doja, nr. 56, ap. 4, propus spre vânzare în baza Legii 112/1995. 
2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului instituţiilor publice finanţate din venituri proprii şi 

subvenţii din bugetul local pe anul 2019. 
 

D-l Crăciun supune aprobării ordinea de zi şi plusul la ordinea de zi care se aprobă cu unanimitate de 
voturi. 

D-l Crăciun supune aprobării procesul verbal de la şedinţa ordinară din data de 30.05.2019 care se aprobă 



cu unanimitate de voturi. 
D-l Crăciun supune aprobării procesul verbal de la şedinţa extraordinară din data de 13.06.2019 care se 

aprobă cu unanimitate de voturi. 
 
D-l Crăciun prezintă referatul privind aprobarea modific ării REGULAMENTULUI 

PESCUITULUI ÎN B ĂLŢILE DIN ORA ŞUL JIMBOLIA aflate în administrarea S.C. PEISAJ HOSTA 
S.R.L. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-şoara Siminiuc – cine sunt împuterniciţii societăţii Hosta pentru a da amenzi şi împuterniciţii Primăriei 

Jimbolia? În regulament nu scrie. 
D-l Niţoi – scrie în regulament. 
D-şoara Siminiuc – nu scrie niciunde. 
D-l Niţoi – împuterniciţii sunt desemnaţi de primărie, prin dispoziţii. 
D-şoara Siminiuc – nu trebuia înainte să ştiu şi eu cine sunt? Este trecută şi Jandarmeria, dar noi nu 

avem. O să vină Jandarmeria din altă parte ca să sancţioneze? De ce este notată? 
D-l Niţoi – momentan nu este , dar a fost şi poate să mai fie. Nu ştiu de ce te încurcă. 
D-şoara Siminiuc – aşa, că nu îmi plac generice. 
D-l Meszaros – eu aş ruga-o pe colega noastră, pentru că ieri am avut şedinţă AGA, să vină la şedinţă să 

afle mai multe. Aşa o să tot întrerupem şedinţa 
D-l Crăciun supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu 10 voturi pentru (d-l Toth, d-l 

Ciofiac. d-l Scrob, d-l Ciuciulete, d-l Prcsina, d-na Ferescu, d-l Tabeică, d-l Flore, d-l Meszaros şi d-l Magyar) 
şi 6 voturi împotrivă (d-l Corneanu, d-l Tinei, d-l Crăciun, d-şoara Siminiuc, d-şoara Buduran şi d-l Gorgan) şi 
se adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 97 
D-l Gorgan – am argumentat ieri în şedinţa AGA de ce sunt împotrivă. 

D-l Crăciun prezintă referatul privind aprobarea modific ării REGULAMENTULUI–CADRU de 
organizare și funcționare a Serviciului Social cu cazare Căminul pentru Persoane Vârstnice Jimbolia. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-şoara Siminiuc – am văzut că aţi ales să renunţaţi la fiziochinetoterapeut. Nu este superior 

ergoterapeutului ca pregătire, sau? 
D-l Bucur – Regulamentul de organizare şi funcţionare e ultimul document ce trebuie aprobat conform 

Ord. nr. 49/2019. Era singurul la care puteam renunţa. 80% personal este de specialitate si 20% aparţine de 
administrativ. Trebuie să ne conformăm bugetului alocat. 

D-l Tinei – nu putem găsi o modalitate să creştem numărul de asistaţi? Avem capacitate de 70 şi sunt 
doar 50. 

D-l Bucur – au mai murit 3. Din păcate, perioada de vară este mai redusă. Toamna-iarna sunt mai mulţi. 
D-l Tinei – am auzit că alte persoane s-au îndreptat spre Lenauheim şi am rămas surprins. Sunt condiţii 

mai bune ca la Jimbolia? 
D-l Bucur – nu. 
D-l Tinei – dar i-aţi pierdut. 
D-l Crăciun supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 98 
 



D-l Crăciun prezintă referatul privind aprobarea Organigramei şi Statului de funcţii  pe anul 
2019, personal contractual, ale Căminului pentru persoane vârstnice Jimbolia. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Ciuciulete – aş vrea să îl întreb pe  d-l Bucur, cum vede până la sfărşitul anului, bugetul? 
D-l Bucur – aşteptăm să semneze Consiliul Judeţean contractul de finanţare. Fără creştere financiară, 

din trim. IV nu mai avem nimic. Putem spune că închidem porţile. 
D-l Crăciun supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 99 

D-l Crăciun prezintă referatul privind aprobarea mut ării Serviciului Public de Asistență Socială 
din cadrul Primăriei orașului Jimbolia, de la adresa str.Tudor Vladimirescu, nr.81, Jimbolia la adresa 
str. Victor Babeș, nr.13, Jimbolia. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Crăciun supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 100 

D-l Crăciun prezintă referatul privind aprobarea Strategie locală de dezvoltare a serviciilor 
sociale.  

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Crăciun supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 101 

D-l Crăciun prezintă referatul privind aprobarea procesului verbal întocmit cu ocazia încheierii 
acţiunii de casare, valorificare şi distrugere a obiectelor de inventar, a materialelor şi a mijloacelor fixe 
uzate la Primăria oraşului Jimbolia . 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Crăciun supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 102 

D-l Crăciun prezintă referatul privind aprobarea modificării tarifelor practicate de către  
ASOCIEREA SC BRAI-CATA SRL-SC LIBRO EVENTS SRL  în raport cu utilizatorii  serviciului 
de salubrizare pentru activitatea de colectare și transport al deșeurilor municipale desfășurată în 
Zona 2 a județului Timi ș, în baza contractului de delegare prin concesiune a activității de colectare 
și transport a deșeurilor nr. 1791/28.09.2017. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care nu avizează  proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care nu avizează  proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care nu avizează  proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina – văd un memoriu ADID. Eu mă aşteptam să vină cineva de la Brai Cata. Nu avem nici o 

lună de zile de când oraşul a încheiat contract cu această firmă şi vine să solicite de la Consiliul Local majorarea 
tarifelor, pe ideea că acest Consiliu Director a hotărât majorarea tarifelor. Hotărârea Consiliului Director are 
caracter legislativ? 



D-l Niţoi – este o hotărâre recomandată. Este doar un aviz. Ei justifică majorarea. 
D-l Prcsina – va fi justificată în momentul în care ar fi venit de la început cu o analiză. Să spună că 

pentru a intra pe această afacere, au cheltuielile următoare. Trebuia să vină de la început cu temele făcute. Eu 
aşa văd normal. 

D-l Gorgan – acelaş lucru am vrut şi eu să îl transmit. Atât timp cât o firmă depinde de votul Consiliului 
Local şi nu îşi trimite reprezentantul aici, să explice ce şi cum, nu voi fi de acord cu acest aspect. Am mai avut 
discuţii şi cu staţia de transfer şi cu staţia de epurare. Atât timp cât nu doreşti să vi în această sală şi tu beneficiezi 
de pe urma acestui serviciu, nu voi fi de acord. 

D-l Ciuciulete – de când au venit ei, au bulversat tot. În primul rând, vezi om de 80-90 de ani că merge 
cu bicicleta sau pe jos şi cară bidoanele. Este o ,,ţigăneală ordinară’’! În al doilea rând, am văzut că au pus la 
unii oameni, pe capac ,,neconform’’. Vino frumos şi anunţă în presa locală ce să pună oamenii şi unde să pună. 
Ce înţeleg ei prin gunoi menajer? Ce înţeleg ei prin sticle de plastic? Ceilalţi spuneau că se pun în sacii galbeni 
sticlele care se pot spăla, împreună cu hârtiile. Aşa a fost până acum. Eu zic să mai aşteptăm puţin, să vină în 
şedinţa următoare şi să explice ce vor să facă. Într-adevăr, după ce iau gunoiul, lasă un sac galben. Ce să fac cu 
ăla? Sacul galben era până acum, pentru hârtie şi cartoane şi se strângea o data pe lună. Ce să pun în el? Să 
explice oamenilor din Jimbolia. Dă tomberoane pentru sticla, pentru hărtie. Dacă tu nu spui nimic şi pui doar 
etichete, eu ce să înţeleg? Eu zic să amânăm. 

D-na Ferescu – sunt în asentimentul colegilor mei şi în contextul în care reprezint aici şi comunitatea 
oamenilor de afaceri, care sunt cei mai afectaţi de aceste tarife, aproape uriaşe, aproape triple faţă de operatorul 
anterior, unde era un tarif lunar de 170 lei, iar acum se propune 284 lei+TVA, deci peste 300 lei. Să fim realişti, 
să fim serioşi că este foarte mult. Acestea sunt nemulţumirile noastre, în contextul în care nu au venit să îşi 
exprime dolanţele, punctul de vedere. Ca orice cheltuială economică, se poate justifica, atât timp cât ai 
argumente. Până la urmă e vorba de buzunarul nostru, iar serviciile nu sunt cele mai bune. Sunt disfuncţionalităţi 
şi la ridicarea gunoiului. Vă mărturisesc că la noi pe zonă ar fi trebuit să fie ridicat gunoiul sâmbătă. Noi am 
scos sacul galben înainte de ora 7 dimineaţa. Nu au venit toată ziua şi ulterior am aflat că vin la 5 dimineaţa. Nu 
am primit nici măcar un program. Să vină maşina de gunoi la 5 dimineaţa, nu s-a întâmplat. Noi suntem o familie 
cu patru persoane. O data pe lună să se ridice un singur sac, este puţin. 

D-l Prcsina – dragi colegi, vă aduc în atenţie că această firmă, acum un an a avut un reprezentant în 
cadrul Consiliului şi a fost discuţia că acest gunoi selectiv se va face în tomberoane de culori diferite. Nu aş 
vrea să zic că sunt atât de răi. Orice schimbare duce la nemulţumire, dar ar trebui să comunice în Consiliul 
Local. Este o dovată de respect. Ce mă aştept eu, ca firmă de salubrizare să primesc din partea populaţiei şi ce 
ofer fiecărei familii? Tomberonul acela este foarte mare, în ideea în care o familie cu patru persoane, într-o 
săptămână nu umple nici jumătate, pentru că vrem să fim cetăţeni oneşti şi să adunăm selectiv. Ca să adunăm 
selectiv trebuie să avem acel cadru în care să adunăm. Există mai multe tipuri de deşeuri şi ar trebui să 
îndeplinească aceste criterii minime de colaborare. Au promis că la două săptămâni vor ridica gunoiul selectiv, 
iar acum la o lună. E clar că încă nu funcţionează. 

D-l Tabeică – văd colegii care îl critică pe primar că nu face curăţenie, dar nu au venit să spună despre 
firma respectivă nimic. 

D-şoara Siminiuc – se ştia sau nu se ştia ce obiect de activitate are această firmă? Se ştia ce oferă ei. 
Dacă ei nu acoperă toate necesităţile poporului, cine trebuie să vină să completeze? Primăria ce rol are? Primăria 
ce a făcut ca această firmă să se instaleze frumos şi comod? Ei au câştigat din 2017. Unde ducem iarba, 
mortăciunile, gunoiul de la animale? Statul roman îmi permite să cresc găini, rate, cai. Unde duce poporul, atât 
timp cât se ştia ce face Brai Cata? L-am invitat pe d-l vicepreşedinte al Consiliului Judeţean la întâlnirea mea 
cu cetăţenii, să explice problema .Inclusiv pe reprezentantul Brai Cata. Le-a explicat cetăţenilor ce ţine de ei. 
Restul nu a ştiut să spună. 

D-şoara Buduran – dacă este invitat, participă. 
D-şoara Siminiuc – da. A venit. 
D-şoara Buduran – să înţeleg că nu l-a invitat nimeni sau nu a vrut să vină? 



D-l Toth – d-l primar a dat un anunţ pentru cei care tund iarba la stradă sau în curte. Peisaj Hosta  va 
ridica sacul  din faţa casei în fiecare luni. 

D-şoara Siminiuc – dar mai sunt şi crengi. 
D-l Toth – până acum cetăţenii au pus iarba în tomberoanele de gunoi. Brai Cata l-a lăsat acolo, dacă l-

a văzut. Am venit în ajutorul cetăţenilor. 
D-şoara Siminiuc – doar în ajutor, nu şi din obligaţie. Trebuie groapă bio la nivel de oraş sau nu trebuie? 

Este lege sau nu este lege? Vă rog să cercetaţi şi dacă este, vă rog să faceţi o groapă în care cetăţenii să îşi adune 
crenguţele sau ce vor ei bio şi care nu poluează. 

D-l Toth – Peisaj Hosta face treaba asta. 
D-l Ciuciulete – ştiţi bine că, contractul cu această firmă nu a fost făcut de primărie. Singura problemă 

este că nu le spune oamenilor exact ce să facă şi cum să facă. 
D-l Tinei – managmentul gunoiului de grajd şi a resturilor menajere sunt stipulate de Ministerul 

Agriculturii, în colaborare cu Ministerul Mediului. Managmentul gunoiului de grajd se aplică începând cu 2016. 
La nivel de UAT Jimbolia, din 2016 puteam să facem demersurile şi să construim două platforme pentru gunoi. 
Iarba se va depozita pe acelaş loc unde se depozitează gunoiul de grajd. Aşa prevede Legea mediului. Dacă o 
să vă uitaţi în spatele dumneavoastră, pe această tablă, o să vedeţi contractul cu care a fost încheiat pentru 
persoane fizice şi dacă vă uitaţi în faţa dumneavoastră, vedeţi noul tarif. E o majorare de 25%. S-a făcut când s-
a discutat cu primarii. 

D-şoara Buduran – vreau să vă anunţ că şi eu sunt de acord cu dumneavoastră, pentru că nu avem cum 
să votăm pentru majorarea tarifelor, dar totodată îmi pun un semn mare de întrebare. Nu înţeleg dacă 
reprezentantul acestei firme a mers pe străzi, la întâlnire cu cetăţenii, de ce nu a fost dispus să vină la întâlnirea 
oficială dintr-o şedinţă? 

D-l Toth – noi l-am invitat, dar este plecat undeva în ţară. 
D-şoara Buduran – deci l-aţi invitat. Şi răspunsul a fost că nu poate să vină sau că nu vrea? 
D-l Toth – nu poate. 
D-l Gorgan – este foarte bine că aţi venit în întâmpinarea colectării gunoiului. Ca şi sugestie, datorită 

faptului că vorbim despre Peisaj Hosta, poate ar fi fost bine să discutăm şi în AGA. Poate aveam alte idei şi alte 
sugestii. Eu nu am fost informat de acest aspect. 

D-l Toth – s-a dat un comunicat pe facebook-ul oraşului. 
D-l Gorgan – dacă eu nu îmi deschid facebook-ul sau dacă nu vizitez pagina oficială a oraşului ce fac? 
D-şoara Buduran – d-le preşedinte, avem un cetăţean responsabil, care a vrut să vină şi să ne transmită 

ceva. Să nu o lăsăm pe doamnă să aştepte. Vă rog să îmi daţi voie să citesc câteva rânduri. 
 ,,Subsemnata Florea Nicoleta, domiciliată în Jimbolia, mă adresez dumneavoastră cu următoarea 

sugestie: organizarea prin intermediul Consiliului Local şi al Primăriei Jimbolia a unui program de colectare 
sistematică şi valorificare prietenoasă cu mediul, de deşeuri casnice cu volum, pe care populaţia nu are 
posibilitatea să le gestioneze corect. Este vorba despre bunuri casnice: mobilier, saltele, covoare, electrocasnice, 
centrale termice, alte diverse bunuri de volum mai mare sau mai mic, care ajung în final să fie aruncate în 
apropierea oraşului. Un sistem organizat de colectare şi valorificare ar conduce la îmbunătăţirea calităţii 
mediului înconjurător.’’ 

D-l Crăciun supune aprobării proiectul de hotărâre care se respinge cu 2 voturi pentru (d-l Ciofiac şi d-
l Scrob), 11 voturi împotrivă  (d-l Ciuciulete, d-l Prcsina, d-na Ferescu, d-l Meszaros, d-l Magyar, d-l Corneanu, 
d-l Tinei, d-l Crăciun, d-şoara Siminiuc, d-şoara Buduran şi d-l Gorgan) şi 3 abţineri (d-l Toth, d-l Flore şi d-l 
Tabeică). 

D-l Ciuciulete – poate este justificată majorarea, dar dacă nu ne informează, nu ştim. 
D-l Scrob –v-am ascultat pe toţi şi nu înţeleg de ce sunteţi împotriva firmei Brai Cata, care până la urmă 

vă colectează gunoiul. A fost o vreme când toată lumea povestea pe la colţuri că nu o să colecteze. Eu văd că 
lucrurile funcţionează. Nu cum ar trebui să funcţioneze, dar nu a trecut nici o lună. Încă sunt la început. Ce mai 
ştim e că tarifele sunt stabilite în şedinţele ADID. Nu prea avem noi cum să le influenţăm. Ne trezim noi, 



Consiliul din Jimbolia să spunem ce să facă, ce să nu facă. Ce se întâmplă dacă se retrag din toată povestea asta? 
Cine o să colecteze gunoiul? Eu sunt foarte mulţimit că au început să colecteze. Suntem împotrivă, nu ne 
convine, nu ne place. Toate lucrurile sunt prezentate pe facebook de Brai Cata, dar noi nu ne uităm pe facebook. 
Sunt alte lucruri la care ne uităm. Suntem nemulţumiţi că nu a venit repezentantul. 

D-l Prcsina – dacă e să o luăm aşa, facebook-ul nu este un mod de informare oficial. Problema este că, 
în nici o lună de când a încheiat contract, vine cu majorare. Asta am întrebat la început. Este o Hotărâre ADID 
şi noi doar ne supunem ca literă de lege? În momentul în care există aceste speculaţii, noi ca şi Consiliu Local 
nu putem să hotărâm, dar dacă ADID nu impune, atunci pot să am o părere de ,,nu’’. Este simplu. 

D-l Crăciun prezintă referatul privind însu şirea raportului de evaluare pentru terenul 
concesionat, propus spre vânzare, situat în intravilanul oraşului Jimbolia, str. Corneliu Coposu, nr. 45, 
în suprafaţă de  300 mp. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Crăciun supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 103 

D-l Crăciun prezintă referatul privind vânzarea, fără licitaţie publică, a terenului concesionat, 
situat în Jimbolia, str. Corneliu Coposu, nr. 45, în suprafaţă de  300 mp. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Crăciun supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 104 

D-l Crăciun prezintă referatul privind însu şirea raportului de evaluare pentru imobilul situat în 
Jimbolia, str. Ion Vidu, nr. 70, propus spre vânzare în baza Legii 112/1995. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Crăciun supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 105 
 

D-l Crăciun prezintă referatul privind trecerea gratuit ă în proprietate a terenului aferent 
imobilului situat în ora şul Jimbolia, str. Calea Timişorii, nr. 29, cuprins în C.F. colectiv nr. 400142 
Jimbolia, C.F. ind. nr. 400142-C1-U1 Jimbolia,  nr. topo. 1699, cumpărat în baza Legii nr. 112/1995. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Crăciun supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 106 

D-l Crăciun prezintă referatul privind însu şirea raportului de evaluare pentru imobilul situat în 
Jimbolia, str. Gheorghe Doja, nr. 56, ap. 4, propus spre vânzare în baza Legii 112/1995. 

D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 



D-l Crăciun supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 107 
 
D-l Crăciun prezintă referatul privind privind rectificarea bugetului i nstituţiilor publice 

finanţate din venituri proprii şi subvenţii din bugetul local pe anul 2019. 
D-l Ciuciulete prezintă raportul comisiei economice care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Prcsina prezintă raportul comisiei de urbanism care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Toth prezintă raportul comisiei sociale care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-na Ferescu prezintă raportul comisiei de cultură care avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
D-l Crăciun supune aprobării proiectul de hotărâre care se aprobă cu unanimitate de voturi şi se adoptă  
HOTĂRÂREA NR. 108 

 
Se trece la probleme ale comisiilor de specialitate: 
D-l Toth – avem o adresă din partea d-şoarei Siminiuc Tatiana, care solicită filmarea şedinţelor de 

comisii, ordinare şi extraordinare. Comisia Juridică votează împotrivă. 
D-şoara Siminiuc – staţi, asta e hotărâre sau ce se discută? 
D-l Ni ţoi – este o propunere a unui consilier. S-a făcut un referat din partea compartimentului de 

specialitate şi s-au trimis către comisiile care privesc această problemă: Comisia economică şi Comisia juridică, 
iar comisiile pot propune ca proiect de hotărâre în şedinţa următoare. 

D-şoara Siminiuc – aşa e procedura, da? 
D-l Niţoi – aşa e procedura, după lege. 
D-l Prcsina – la Comisia urbanism aş vrea să vin cu rugămintea spre executiv privind amenajarea unor 

gropi de gunoi. Avem o altă problemă: selectarea deşeurilor periculoase. Cumpărăm tot felul de produse: spumă, 
vată minerală. 

D-l Niţoi – d-le preşedinte, cred că nu aţi epuizat subiectele la prima problemă a comisiei. Acest punct 
trebuie discutat. Nu este suficient avizul comisiei. Consiliu Local hotărâşte dacă va fi proiect de hotărâre. 
Trebuie discutat în plen şi aprobat sau respins. 

D-l Prcsina – îmi cer scuze. 
D-l Ciuciulete – să ştiţi că îmi place referatul d-şoarei Tatiana. Nu cred că este întocmit de dânsa, pentru 

că este un referat ,,făcut cu cap’’, dar băgat în el nişte ,,şoricei’’ Consiliul Local nu adoptă acte normative. Actul 
normativ este actul emis sau adoptat de o autoritate cu aplicabilitate generală. Noi suntem puşi să rezolvăm 
probleme ale oamenilor. Nu este vizată o naţiune. Proiectele de hotărâre pot fi propuse de consilierii locali sau 
primar, viceprimar sau cetăţeni. Redactarea proiectelor se face de cei care le propun, cu sprijinul secretarului 
unităţii administrativ-teritoariale şi al serviciului de specialitate al primarului (Legea 215, art. 45 alin.6). O parte 
din articolele expuse aici nu mai sunt valabile pentru că legea a fost modificată. Ca să nu mă întind prea mult, 
noi nu avem personal care să transmită. Şi eu m-aş bucurasă îmi văd mutra la TV, dar nu accept pentru că există 
un Regulament al Uniunii Europene privind protecţia datelor cu caracter personal. Datele cu caracter personal 
reprezintă orice persoană fizică fizată sau orice date de localizare. Nu sunt de acord cu nici o transmisie online. 

D-l Gorgan – am înţeles că au fost ieri discuţii. D-l Prcsina a ridicat câteva aspecte legate de anumite 
persoane care ar veni şi ar profita în cadrul şedinţelor, de filmare. Acest lucru l-am putea rezolva foarte uşor, 
dacă cetăţenii ar fi lăsaţi înăuntru după ce întrerupem emisia. Legat de acest aspect, suntem în 2019, iar 
instituţiile mai mari ale ţării noastre transmit deja online. Nu vreau să pară că mă agăţ de acest aspect. Nici nu 
ştiam, până ieri, că d-şoara Tatiana a depus această iniţiativă. Sunt pentru şedinţe. La comisii nu. Cred că ar fi 
în regulă ca cetăţeanul să vadă şi să fim transparenţi, pentru că sigur vor fi oameni care vor urmări aceste 
transmisiuni. Iar din punct de vedere tehnic, vreau să spun că nu este mult de lucru. TV Jimbolia dispune de tot 
necesarul pentru a face o transmisie live. Costul, probabil ar fi undeva la 100-200 lei, cost pe care, dacă Primăria 
nu şi-l va permite, mi-l permit eu să îl ofer. Ar trebui să vedem în perspectivă. Trebuie să evoluăm. Nu mai 
trebuie să ţinem sub presiune anumite lucruri, ci trebuie să venim în întâmpinarea cetăţenilor, pentru că ei ne-
au dat votul, iar noi alocăm 5 ore/lună aici. Nu mai mult. Ceea ce spunea d-l Iancu, că nu suntem o echipă…poate 



sub presiunea acelor camera vom deveni mai serioşi, mai conştincioşi şi mai disciplinaţi. Nu vorbesc în numele 
grupului PSD. Susţin iniţiativa d-şoarei Tatiana şi voi fi pentru. 

D-l Ciofiac – noi suntem serioşi. 
D-l Gorgan – nu am vrut să jignesc pe nimeni. 
D-l Prcsina – nu este vorba de transparenţă. Până la urmă nu avem ce ascunde. Singura problemă pe care 

o văd eu, este că sunt persoane care nu încearcă să construiască ceva pentru un dialog. Încearcă doar să acuze. 
Sistemul acesta de comunicare de a acuza sau a defăima este doar în detrimentul oraşului. Omul pierde timp cu 
aceste discuţii inutile şi au doar încărcare emoţională. Consiliul Local s-a format pentru prima oară în lume pe 
baza înţelepciunii. Noi asta trebuie să arătăm. Nu contează partidul. Noi deservim interesele locuitorilor din 
Jimbolia. Atâta timp cât nu arătăm că suntem o echipă şi venim cu acuze, nu cu argumente, atunci nu are rost 
ca acest circ să intre în mediul online. Până la urmă este o problemă, nu de imagine, dar ne-am obijnuit cu lipsa 
aceasta de disciplină. Avem impresia că dacă ţipăm mai tare, ne facem auziţi. Este greşit. La un copil dacă ţipi, 
nu te va asculta. Este singurul principiu pe care l-am adoptat aseară în şedinţă. 

D-şoara Buduran – am avut aseară discuţii cu colegii mei şi cu grupul de la PSD şi suntem de acord cu 
difuzarea online a şedinţelor Consiliului Local. Este dorinţa cetăţenilor şi noi dorim să le respectăm această 
dorinţă. 

D-l Ciuciulete – d-l Gorgan ştie că tehnic nu se poate transmite. 
D-şoara Siminiuc – suntem în Sec. XXI. 
D-l Ciuciulete – avem un singur om. 
D-l Niţoi – eu zic că această transmisie online ar fi foarte bună şi binevenită pentru populaţie. Poate vom 

deveni mai interesanţi sau interesaţi. Referatul de specialitate spune foarte clar că nu sunt condiţii tehnice în 
acest moment. Într-adevăr, legislaţia actuală ar încurca în cazul în care unul sau doi consilieri nu ar fi de acord. 
Din punct de vedere legislativ, legea nu obligă să se transmită online. Nici măcar nu recomandă. Juridc vorbind, 
este o opţiune. 

D-l Gorgan – rămân la partea tehnică. S-au făcut transmisiuni pe facebook şi pe pagina Oraşului 
Jimbolia, cred că în 2013, de zilele oraşului. Deci, zilele oraşului le-am putut transmite. Vreau să mai menţionez 
faptul că TV Jimbolia, finanţat din bani europeni, a ieşit din incinta proiectului. În 2013 am făcut studioul. Din 
2013 până în 2019 sun 6 ani. Spuneţi-i la d-l şef de serviciu că angajaţii, mai nou, sunt în biroul turistic de 
informaţii. Asta înseamnă că televiziunea nu mai este sub incidenţa UE. Angajaţii fac deja alte activităţi. 

D-l Prcsina – se notează aici ce se discută? Se notează. Se şi filmează. Nu ştiu cu ce ne încurcă. Această 
şedinţă este deschisă fiecărui cetăţean? Este. Cu ce nu suntem transparenţi? Oricine poate să vină în sala de 
consiliu, să participle şi să spună o părere. 

D-şoara Buduran – dacă tot s-a discutat de resurse şi că nu avem cum, eu sunt dispusă să renunţ la 
indemnizaţia lunară şi probabil mai sunt colegi care vor să facă asta, dacă sunt. Poate sunt persoane imobilizate 
la pat şi nu pot să ajungă fizic. 

D-l Ciuciulete – pe aceia nu îi interesează şedinţa. 
D-şoara Buduran – poate sunt. Nu avem cum să ştim. 
D-şoara Siminiuc – motivul cu partea tehnică mi se pare pueril. Se transmite de pe lună şi din Cosmos 

şi noi nu putem aici. Nimeni nu e curios de ridurile cuiva sau de culoarea pielii. Aparatul va fi undeva într-un 
colt. Mai mult să se audă, nu neapărat să se vadă. Nu e lumea curioasă de ochii cuiva. Se transmite în direct la 
Parlamentul European, numai noi nu putem că suntem în Evul Mediu. În 3 ani nu aţi venit cu nici un proiect să 
îl dezbatem. Nu scrie că trebuie să fie toţi consilierii de acord. Mi se pare normal ca în Sec. XXI să se facă 
această transmisie. Cetăţeanul stă acasă şi se uită. Ne vom conforma şi noi şi vom fi mai civilizaţi ca să dăm 
bine. Vreau să văd şi eu care a spus nu. 

D-l Crăciun supune la vot introducerea pe ordinea de zi a Proiectului de hotărâre privind modificarea 
Regulamentului de Organizare şi Funcţionare a Consiliului Local al Oraşului Jimbolia care se respinge cu 6 
voturi pentru (d-l Corneanu, d-l Tinei, d-l Crăciun, d-şoara Siminiuc, d-şoara Buduran şi d-l Gorgan) şi 10 voturi 



împotrivă (d-l Ciofiac, d-l Scrob, d-l Ciuciulete, d-l Prcsina, d-na Ferescu, d-l Meszaros, d-l Toth, d-l Flore, d-
l Magyar şi d-l Tabeică). 

D-şoara Siminiuc – voi veni lună de lună. 
D-l Prcsina – s-a discutat despre această groapă de gunoi. Ar trebui o groapă de gunoi pentru menajere, 

plus deşeuri periculoase. Luăm tot felul de spume, sprayuri, substanţe chimice. Bineînţeles că unii nu au nici 
măcar interesul să vadă cum se transformă, cum se manipulează ca şi deşeuri periculoase. La nivel de oraş există 
Peisaj Hosta sau ar trebui un contract cu o firmă care reciclează aceste deşeuri periculoase. 

D-l Toth – în 2 iulie va veni caravana cu deşeuri reciclabile. Este postat pe site. 
D-şoara Siminiuc – eu vreau să spun la cultură. 
D-l Niţoi – preşedintele comisiei de cultură trebuie să ia cuvântul. 
D-şoara Siminiuc – eu ca membru nu am voie să spun ceva? Trebuie să cer permisiunea? Poate de la 10 

până la 11 am mai avut întrebări. Vreţi ca la carte d-le secretar? Facem ca la carte. 
D-l Niţoi – o comisie este reprezentată de un preşedinte. 
D-na Ferescu – d-şoara Tatiana se poate exprima la Diverse pe orice temă, înclusiv cultură. 

 
Se trece la probleme ale primăriei: 
D-l Toth – avem o adresă de la spital pentru a trimite un reprezentant din Consiliul Local să facă parte 

din comisia de casare. În fiecare an l-am trimis ca şi reprezentant pe d-l Ciuciulete. Dacă sunt alte propuneri, să 
supunem la vot. 

D-l Tinei – mie nu mi se pare normal din punct de vedere juridic să supunem la vot când nu sunt toţi 
membrii Consiliului Local prezenţi. Pentru asta propun să suspendăm pentru următoarea şedinţă. 

D-l Niţoi – o şedinţă se ţine cu majoritatea membrilor. 
D-l Tinei – supuneţi la vot atunci. Votaţi împotrivă! 
D-l Crăciun supune la vot desemnarea d-lui Ciuciulete pentru a face parte din comisia de casare la spital, 

care se aprobă cu unanimitate de voturi. 
 
Se trece la diverse: 
D-şoara Buduran – consider că cetăţenii ar trebui să vadă cu ochii lor exact ce se întâmplă. Să nu se mai 

ia după ce se spune în oraş. Consilierii sunt de vină, primarul e de vină. Lăsăm la dcizia lor, să vadă ei exact 
cine este de vină. Numai asta auzim în oraş, pentru că propaganda a fost făcută în aşa fel încât consilierii să fie 
de vină pentru absolut tot ce se întâmplă. 

D-l Tabeică – nu domnişoară! Ştiţi cine e vinovat? Primarul e vinovat de toate problemele. 
D-şoara Buduran – eu nu am spus asta. Am spus Consiliul şi primarul. 
D-l Tabeică – primarul nu taie iarba, primarul nu curăţă wc-ul, primarul e vinovat de toate. 
D-şoara Buduran – şi Consiliul Local la fel. 
D-l Meszaros – stimaţi colegi, mai avem de suferit pe scaunele astea, aşa că haideţi să trecem peste toate 

problemele şi să ne înţelegem, pentru că vom crea un haos. 
D-şoara Siminiuc – a trecut luna aprilie, a trecut luna mai, a trecut iunie şi mă uit pe agenda cultural 

sportivă şi multe dintre activităţi nu au fost desfăşurate  sau nu am ştiut eu. Am aşa : Muzeu pe interior - un 
grup de artişti oferă o nouă înfăţişare Muzeului Presei, 5100 lei. 

*acest eveniment a fost trecut pe agenta cultural sportivă pentru anul 2018. 
S-au depus corone în 6 iunie: una din partea primăriei şi una din partea primarului. Nouă consilierilor şi 

cetăţenilor ni s-a spus pas. D-le viceprimar, ştiaţi de treaba asta? Noi nu meritam să depunem o coroană? Ieri a 
fost Ziua drapelului national. Prin lege, este obligată primăria să desfăşoare activităţi. S-a desfăşurat ceva şi nu 
am ştiut eu? Cu dezinsecţia continuaţi? Când? 

D-l Toth – săptămâna asta. 
D-şoara Siminiuc – câte maşini s-au ridicat de pe străzi? Şanţurile sunt pline cu apă. De la ultima 

inundaţie de acum aproape 2 ani, ce măsuri s-au luat pentru îmbunătăţirea sistemului de circulaţie al apelor 



pluviale în Oraşul Jimbolia? Am aici, din data de 19 ianuarie o foaie întreagă în care am solicitat să se reabiliteze, 
modernizeze, gestioneze întreţinerea şi curăţarea tuturor şanţurilor; depistarea elementelor care obturează 
scurgerea apelor pe canalele colectoare; crearea unor baze de date a supravegherii mai atente a construcţilor şi 
menţinerea la zi a tuturor tipurilor de construcţii; elaborarea unor strategii de prevenire şi diminuare a efectelor 
fenomenelor meteorologice; refacerea şi crearea circuitului de scurgere a apelor pluviale din oraş. Ce aţi făcut 
în 2 ani? Este apă şi în piviniţele cetăţenilor în care nu este decât foarte rar. Toate grădinile sunt mocirlite. Toate 
canalele sunt pline de apă. Am văzut că panoul de la Catena a funcţionat 3 zile. Aveam aşa: stema României, 
stema Oraşului Jimbolia, ceasul şi informaţii cu privire la proiectul cu policlinica, care e vechi, antic şi de 
demult. Păcat de curentul care de 5-6 ani merge acolo. Eu am o propunere: să fie dus la Grădina de vară şi să 
rulăm acolo filme, meci de fotbal. Pe str. Mărăşeşti, la ANL, acel capac pus de Hosta, s-a îndoit şi stă ca o 
carapace de broască ţestoasă. Se va repara? Aţi pus la Muzeul CFR steagul României şi steagul UE? Coşul de 
gunoi nu a fost schimbat în faţa şcolii. D-l primar a zis că am rămas în urmă cu informaţia. S-a pus pe Slavici 
unde nu trece mai nimeni şi nu s-a pus în faţa şcolii. Şcoala nu este importantă pentru instituţia primăriei. S-a 
instalat o toaletă ecologică la cimitir. Chiar la intrare? Când stai în faţa capelei, vezi wc-ul. Nu se putea pune 
puţin lateral? Nu aţi ştiut? E jenant. Încăperea aceasta când se va zugrăvi? Am înţeles că după ce se va zugrăvi, 
vor fi puse tablouri de la simpozionul Jager. Spitalul va primi oglinda rutieră? Oglinda rutieră de la colţul cu 
Spre Nord şi Ştefan cel Mare în cât timp a fost instalată, de la cerere? Cei care ies din spital nu văd. Este la 
cererea tuturor automibiliştilor care ies din curtea spitalului. 

D-şoara Buduran – vreau să vă transmit o singură problemă pe care o consider destul de gravă. Poate 
unii dintre dumneavoastră ştiţi despre ce este vorba. M-au contactat câţiva cetăţeni, mai exact câţiva părinţi, 
care sunt şocaţi de ce se întâmplă pe str. Spre Sud . Este o familie care are 9 copii şi unul dintre băieţi are 17 ani 
şi a întreţinut relaţii sexuale cu sora lui de 11 ani. Am înţeles că sunt dosare de infracţiune în spatele acestui 
copil şi nimeni nu poate să facă nimic. Părinţii sunt disperaţi şi au apelat la noi, la Consiliu Local să vedem dacă 
putem face ceva pentru că sunt îngrijoraţi să nu abuzeze şi de copiii lor sau să nu se ivească alte probleme. 

D-l Ciuciulete – poliţia ştie? 
D-şoara Buduran – nu ştiu. M-au rugat frumos să transmit în Consiliu şi să facem ceva. Ştiaţi despre 

cazul acesta? 
D-l Toth – nu. 
D-şoara Buduran – am înţeles că pe fată au dus-o la Timişoara şi băiatul de 17 ani stă în casă cu câteva 

surori, care sunt mai micuţe. 
D-l Ciuciulete – trebuie anunţată poliţia. Să dea o declaraţie şi vor veni oamenii care se ocupă cu 

cercetarea penală. 
D-şoara Buduran – mulţumesc. 
D-l Gorgan – vreau să vă reamintesc ce v-am explicat şi ieri. Pe str. Spre Sud, 3 case au fost inundate. 

Am solicitat pompă, dar până la urmă am cumpărat eu şi am rezolvat problema. O bătrână de 83 de ani s-a trezit 
cu bucătăria sub apă. E vorba de bunica mea. Unchiul meu la fel:Spre Est 48. Toată noaptea am scos apa din 
coridor şi bucătărie. Eu am discutat cu executivul, dar ţin să vă reamintesc. 

D-l Toth – nu am ştiut. 
D-l Gorgan – ieri v-am arătat şi filmare. 
D-l Toth – ieri da, dar nu mai era. 
D-l Gorgan – familia m-a anunţat mai târziu. Sper să rezolvaţi acea subtraversare. Şi să nu uitaţi de 

Bartzer, Bârzava, Babeş şi Spre Sud. Această solicitare am făcut-o acum câteva luni. 
D-l Prcsina – d-şoara Tatiana a pus o întrebare:dacă se poate face o acţiune de stropire împotriva 

ţânţarilor? Ştiu că s-a făcut o stropire terestră. 
D-l Toth – de luni mi s-a promis că v-a veni elicopeterul. Nu ştiu ce probleme a avut. Pe Slavici, la 

intersecţia cu Republicii s-au început nişte lucrări, care la un moment dat s-au oprit, la podeţe. 
D-l Toth – se lucrează. 



D-l Prcsina – pe Sud şi Est cetăţenii nu respectă faptul că au un canal. Ar trebui atenţionaţi, în prima 
fază. Fiecare, după bunul plac a acoperit acel canal. Sunt convins că nu a venit primăria să închidă acele zone, 
ci au făcut oamenii cu bună ştiinţă. Pe str. Spre Est, vă rog frumos să verificaţi, sunt maşini parcate de un an de 
zile, cel puţin. Devine un cimitir. 

D-şoara Siminiuc – str. Mărăşeşti când va fi asfaltată? 
D-l Toth – maxim o luna. 
D-şoara Siminiuc – un bărbat doarme de o lună jumate pe domeniul public, între cartoane şi pungi. 

Poliţia a fost. Primăria a fost. Este anormal. Avem locuinţe sociale nefolosite pe Liviu Rebreanu 13, unde d-l 
Dema îşi tine gunoaiele sau ce ţine. Mai avem în Futok, care stau de 7, 8 ani nefolosite şi omul doarme acolo. 
Măcar peste noapte să doarmă undeva, să se spele şi după aia să fie în stradă. 

D-l Toth – am sesizat poliţia. Cei de la SPAS au fost acolo, dar omul nu acceptă. Fără acordul lui nu se 
poate face nimic. 

D-şoara Siminiuc – dar nu poate să stea în stradă să confunde buda cu poarta mea. Nu poţi să stai aşa pe 
domeniul public. Cum? 

D-l Corneanu – am o rugăminte: la gară, unde este şantierul, puteţi să puneţi o toaletă ecologică? 
D-l Tabeică – de 4 ani nu am deschis nici un cuvânt şi nu am zis nimic. Cine stă pe domeniul public cu 

scaune, cu mese cu tot, nu se vede. D-şoara Tatiana a trecut de atâtea ori pe acolo şi nu a zis nimic, nu a filmat. 
Pe mine m-a filmat că am tăiat un porc. De ce nu spuneţi? 

Nemaifiind alte probleme la ordinea de zi, d-l Crăciun declară închise lucrările şedinţei. 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal în două exemplare din care unul la dosarul de 

şedinţă şi unul la dosarul primarulu. 
                                                                                 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,  

SECRETAR                                                         Crăciun Laurenţiu   
 Niţoi Ionel 

 


